

VIETNAM

- Silver Waterfall & Heaven's Gate
- Can Cau Market (Saturday)

Culture & Heritage

Experience & Overnite in Train
Hanoi - Lao Cai - Hanoi

The True Experience to home of a great diversity of ethnic minority people.

Tour Code : SAPA 002

Currency :

Validity :

4D Sapa Silver Waterfall + Can Cau Market

4 Days 3 Nights Package / Person (PRIVATE TOUR)

Star	Sapa Hotel	Travelling Period	2 ADT	3 - 5 ADT	6 - 9 ADT	10 - 15 ADT	16 - 19 ADT	Single Sup
3	Royal View Hotel	01 Apr - 30 Sep 13	1420	1250	1070	990	890	210
			Room Surcharge (09 - 21 Apr, 30 Apr, 01 May, 01 - 02 Sep' 13) : RM 75 per room per night					
3	Bamboo Sapa Hotel	01 Apr - 30 Sep 13	1430	1260	1080	1000	900	215
4	Chau Long II Hotel	01 Apr - 02 May 13	1500	1330	1150	1060	980	290
		03 May - 30 Sep 13	1470	1300	1120	1040	970	259
4	Topas Ecolodge	01 Apr - 30 Sep 13	1555	1385	1205	1115	1,025	345
4	Victoria Sapa Resort*	01 Apr - 30 Sep 13	1645	1475	1295	1215	1,105	435

Notes : 1) The above single supplement charges for Sapa hotels only. Overnight train cabin is 4 berth cabin basis.

2) Child No Bed above 5 yrs old - compulsory surcharge RM 130 / bed / person @ overnight train cabin

- Min 02 pax Travelling
- Hotel with (*), need to upgrade to higher category room for extra bed, additional surcharge will be applied
- Child above 2 & below 12 years of age sharing room with 2 adults with extra bed, will based on 85% of adult Twin rates
- Child above 2 & below 12 years of age sharing room with 2 adults without extra bed, will based on 75% of adult Twin rates
- All the rates are valid for Malaysia Market only & tour are based on PRIVATE basis
- **Tour conducted by English Speaking guide only. Additional RM 100 per day per group for Chinese speaking guide**
- Tour Leader policy is subject to hotel FOC policy
- Compulsory Tipping 2 - 9 pax : RM 15/pax/day ; 10 pax & above : RM 10/pax/day
- Travelling journey must be completed as per above mentioned period

Itinerary :

Day 1	Hanoi Arrival - Hanoi City Tour - Lao Cai by train. Overnight on train	(LD)
Day 2	Lao Cai - Sapa - Silver Waterfall & Heaven's Gate. Overnight in Sapa	(BLD)
Day 3	Full Day Can Cau Market (Saturday only) - Lao Cai - Hanoi. Overnight on train	(BLD)
Day 4	Pick up at train station to have breakfast. Transfer to airport.	(B)

Departure
Every Thursday & Friday

Itinerary

Day 1	Hanoi Arrival - Lao Cai Morning, arrival at Hanoi airport. meet our guide and transfer to visit Ho Chi Minh Mausoleum (Closed on Monday & Friday), Once Pillar Pagoda, Temple of Literature. After lunch, continue city tour to 1 of the museums (choose 1 : Fine Art, History Revolutionary, War, Ethnology Museum - all closed on Monday) of your choice, Hoan Kiem Lake and Ngoc Son Temple and 1 hour cyclo tour through the Old-Quarter of Hanoi. After dinner, transfer to Hanoi train station for Lao Cai. Overnight on train. (Hanoi - Lao Cai 2100hrs - 0500hrs)	(Lunch, Dinner)
Day 2	Lao Cai - Sapa - Silver Waterfall & Heaven's Gate 0500hrs, arrive Lao Cai station. Pick up and have breakfast at local restaurant. About 30mins drive takes you to Silver Waterfall (best seen in the rainy season from May to November), take a short walk to waterfall where great views are offered of the surrounding mountains and lush forests of the Hoang Lien National Park. Along the way your guide will explain about this special part of Sapa, where many tree species are grown such as plum and peach trees. Continue by car 10mins up to Heaven's Gate, from here you can see Fansipan mountain 'the roof of Indochina' at the height of 3143 meters above sea level. Lunch and dinner at local restaurant. Overnight in Sapa.	(Breakfast, Lunch, Dinner)
Day 3	Full Day Can Cau Market (Saturday only) - Lao Cai - Hanoi After breakfast, drive to Can Cau Market. Your journey will take you through the mountains border area between Vietnam and China. Situated 20km from Bac Ha, Can Cau is a small but very colourful market. Opening only on Saturdays, it always delivers a very photogenic display of Flower Hmong, Nung and Phu La ethnic costumes. After spending the morning exploring the market, you will leave from Bac Ha town where you will have lunch. From Bac Ha you drive downhill (1/2 hour) to start a short walk to Trung Do Village which belongs to the Tay minority. You have the opportunity to visit a traditional Tay House. We then travel by boat through amazing countryside to Bao Nhai Village. In the afternoon, transfer to Lao Cai station for train to Hanoi. Dinner at local restaurant. Overnight on train.	(Breakfast, Lunch, Dinner)
Day 4	Sapa - Hanoi Departure 0500hrs, pick up at train station then transfer for breakfast, then transfer to airport for flight departure.	(Breakfast)

第1天：河内 - 老街省

到达河内，由专业导游迎接并开始市区旅程包括河内的著名景点：志明纪念馆故居和陵墓（每逢星期一及星期五关闭），以及一柱庙，文庙。午餐后，参观其中之一的博物馆（请选一：美术博物馆，历史博物馆，革命博物馆，国家军事博物馆，民族学博物馆 -- 所有博物馆每逢星期一关闭），镇国寺，还剑湖，只后，可以乘坐三轮车游河内旧街市区。晚餐后，前往河内火车站乘搭火车到老街省。在火车上住宿（4人一个包厢）

(午晚)

第2天：老街省 - 银瀑布和天堂之门 - 撒帕

到达老街省，由专业导游迎接并转移到当地的餐厅吃早餐。之后，前往银瀑（最好季节在五月至十一月的雨季），很短的步行就可以看到这美景的周围山区和昆连国家公园茂密的森林瀑布。然后，继续开车10分钟到天堂之门，从这里你可以看到在海拔3143米的高度Fansipan山。驱车返回越南撒帕然后在当地餐馆吃午饭。住宿在越南撒帕

(早午晚)

第3天：Can Cau市场(每逢星期六) - 老街省 - 河内

早餐后，前往Can Cau市场，路途将会穿越越南和中国的高山边界。这市场是距离北河20km，这是每逢星期六的市场，也是五彩缤纷的市场。当地Hmong是由他们的服装複雜和多姿多彩的大自然的著名雜色或花卉Hmong的，他們五顏六色的禮服是一個美麗的景象。午餐后，你将会从北河镇前往Trung Do河西少数民族村。你将会参观传统农家。之后，你会去更远的下游，直到你到达來賓NHAI橋。在這裡，你上車的旅程回到老街。晚上，乘搭火車返回河内。在火车上住宿。（4人一个包厢）

(早午晚)

第4天：河内出发

到达河内，由专业导游迎接然后转移吃早餐。之后，送往机场搭乘航班回到温暖家园。行程结束

(早)



Contact us: <http://www.travelplanner.com.my>; Tel: 012-3387086